
Protokół Nr 38/23 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego, 

Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych oraz Komisji Finansowo Budżetowej 

Rady Powiatu Siemiatyckiego, które odbyło się w dniu   5 czerwca   2023r. w Starostwie 

Powiatowym  w Siemiatyczach. Posiedzenie trwało od godz. 1400 do godz. 1525.

W posiedzeniu uczestniczyło 13 członków komisji według załączonej listy obecności. Nieobecni 

byli radni: Krzysztof Zygmunt Andruszkiewicz, Bożena Teresa Bujno i Mariusz Piotr Cieślik.

W sesji uczestniczyli również:

1. Józef Daniluk radny elekt Rady Powiatu Siemiatyckiego

2. Agata Androsiuk Sekretarz Powiatu

3. Teresa Kłopotowska Skarbnik Powiatu

4. Anna Skomorowska Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Siemiatyczach 

5. Andrzej Szewczuk Dyrektor SP ZOZ w Siemiatyczach

6. Mariusz Piotr Radziszewski Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego Spraw 

Społecznych i Promocji Powiatu

7. Agnieszka Bolewska Iwaniuk korespondent Katolickiego Radia Podlasie.

Porządek posiedzenia:

1. Analiza wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego za 2022 rok

2. Opiniowanie materiałów na XXXVII sesję Rady Powiatu

3. Sprawy różne

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw 

Socjalnych Paweł Kowalczyk.

Przewodniczący obrad Paweł Kowalczyk otwierając wspólne posiedzenie Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych oraz

Komisji Finansowo Budżetowej Rady Powiatu Siemiatyckiego  powitał pana Starostę, pana 

Wicestarostę,panią radną, radnych. Przewodniczący obrad powitał radnego elekta pana Józefa 

Daniluka, panią Agatę Androsiuk Sekretarz Powiatu, Panią Annę Skomorowska kierownik PCPR, 

pana Mariusza Radziszewskiego Naczelnika Wydziału Promocji, panią Skarbnik Teresę 

Kłopotowską oraz pana Dyrektora SP ZOZ Andrzeja Szewczuka.

P – kt 1.

Głos zabrała Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska, która poinformowała, że Budżet  Powiatu 

Siemiatyckiego zakładał na dzień 31 grudnia 2022 roku plan dochodów na  kwotę 106.785.271,04 

zł  - zrealizowano go w  wysokości 98.340.740,01 zł tj. 92,09 % planu rocznego, Z tego: 

Dochody bieżące stanowią kwotę  65.358.650,77 zł to jest 100,10% zakładanego planu 

finansowego, składają się na to :

· Subwencje dla powiatów - 11.334.583,00 zł

· Subwencja oświatowa -  13.870.968,00 zł
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· Udziały w PIT i CIT - 12.881.904,20 zł,  w tym dodatkowe 6.076.607,20 zł (PIT) co dało 

możliwość sfinansowania dodatkowych inwestycji i miało istotny wpływ na zmniejszenie deficytu.

· Dotacje  na zadania zlecone- 9.703.365,15 zł ( KP PSP, Nadzór budowlany, PCPR, Skarb 

Państwa, Geodezja, Nieodpłatna Pomoc Prawna, Kwalifikacje wojskowe   itp.)

· Środki na remonty dróg - 2.792.202,23 zł, Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg – 1.240.801,68, Lasy

Państwowe- 337.118,90,   Gminy – 1.170.281,65

· Środki na projekty szkolne - 2.599.554,98 zł  

· Środki finansowe na projekty realizowane przez powiat - 928.711,04 zł   

· Dochody na podst. Porozumień z Agencji Rządowej -  57.940,62 zł 

· Scalenia  - 3.125.613,59 zł zł  ( Dębitka, Milejczyce i Wierzchuca)       

· Pozostałe dochody  -  8.063.807,96 zł  ( w tym zrealizowane przez jednostki powiatu)  wg 

wyszczególnienia : 

·         Komenda Powiatowa PSP - 5.478,48 zł,

·         Powiatowa Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna - 1.723,38 zł

·         Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie - 407.281.63zł,

·         Powiatowy Dom Pomocy Społecznej - 3.052.738,37 zł,

·         Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego - 725,06 zł,

·         Powiatowy Urząd Pracy - 16.308,40zł,

·         Powiatowy Zarząd Dróg - 330.062,09 zł,

·         Zespół  Szkół Rolniczych w Ostrożanach- 238.774,19 zł, 

·         Zespół Szkół Specjalnych w Siemiatyczach -  5.179,46 zł,

·         Zespół Szkół Technicznych w Czartajewie - 159.144,55 zł

·         Zespół Szkół w Siemiatyczach - 202.844,02 zł, 

·         Starostwo Powiatowe - 2.893.348,96 zł,  ( 950.752,76 zł – dochody majątkowe )

Dochody majątkowe stanowią kwotę  32.982.089,24 zł to jest 79,49% zakładanego planu 

finansowego  , i są to :

·         Środki na przebudowę dróg – 9.090.461,76 zł 

·         Środki na projekty realizowane przez powiat – 1.189.210.05 zł ( internat w Czartajewie, Cyfr.

Powiat. Dostępny samorząd , strzelnica)

·          Dochody ze sprzedaży majątku - 955.637,32 zł

·          Dochody na podstawie porozumień  z AR - 97.554,64 zł

·          Scalenia- 21.649.225,47 zł jako zadania zlecone to są Perlejewo i Osmola,

 Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że po stronie wydatków budżet  Powiatu 

Siemiatyckiego zakładał na dzień 31 grudnia 2022 roku plan wydatków na  kwotę 116.398.475,04 
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zł  - zrealizowano go w  wysokości 103.871.341,25 zł, co stanowi 89,24 % planu rocznego

 Z tego:

Wydatki bieżące stanowią kwotę  61.263.175,34 zł to jest 95,81% zakładanego planu finansowego 

tj.:

·          Wydatki na oświatę łącznie z projektami i dotacjami  - 26.261.562,03 zł

 Wydatki na remonty dróg ( w tym dotacja na utrzymanie dróg i inne )– 4.523.793,34 zł

·         Wydatki na zadania zlecone - 9.703.365,15zł   (KP PSP, Nadzór budowlany, PCPR, Skarb 

Państwa, Geodezja, Nieodpłatna Pomoc Prawna, Kwalifikacje wojskowe itp.)

·         Wydatki na projekty realizowane przez powiat – 1.207.195.51 zł ( 3.2.1, 32.2.2, Rozwój 

infrastruktury wokół Starostwa)

·         Dotacje – 371.406,17 zł (ZPP Biblioteka, WTZ, Stowarzyszenie Szansa, Pasieka, 

Stowarzyszenia i kluby sportowe )

·         Wydatki na podstawie porozumień  z Agencją Rządową – Program Za życiem – 57.940,62 

zł   

·         Scalenia  ( w tym Milejczyce i Dębitka)  - 3.125.613,59 zł 

·         Pozostałe wydatki -    utrzymanie jednostek -  16.012.298,93 zł

Wydatki majątkowe zrealizowane zostały w 81,23% zakładanego planu finansowego co stanowi 

kwotę  42.608.165,91 zł wg następującego wyszczególnienia:

·         Przebudowa dróg –  14.857.600,15 zł

·         Scalenia – 21.649.225,47 zł

·         Dotacje – 547.900,69 zł (w tym 500 tys. zł. dla SP ZOZ, poza tym ZPP, Fundusz Wsparcia 

Policji)

·         Wydatki na projekty i inne zadania szkolne- 5.285.958,10 zł (Modernizacja budynku 

internatu w ZST w Czartajewie, strzelnica, dokumentacja na boisko do piłki nożnej , garaż  do ZS)

·         Pozostałe wydatki inwestycyjne - 267.481,50 zł ( dokumentacja na strzelnicę w powiecie i 

rozwój infrastruktury ogólnodostępnej, zakup agregatu, zakup kosiarki, zakup przyczepki, budowa 

ogrodzenia działek położonych w Czartajewie)

 Uwzględniając wydatki bieżące i majątkowe  wykonanie zadań przez podległe jednostki 

przedstawia się następująco:

• Komenda Powiatowa PSP - 5.530.690,00 zł,

• Powiatowa Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna - 1.176.242,99zł,

• Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie - 2.122.406,95zł,

• Powiatowy Dom Pomocy Społecznej -  3.281.925,85 zł,

• Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego - 428.000,00 zł,

• Powiatowy Urząd Pracy - 2.794.218,82 zł,

3



• Powiatowy Zarząd Dróg - 21.420.098,33 zł, ( z racji realizowanych zadań drogowych)

• Zespół  Szkół Rolniczych w Ostrożanach - 5.532.399,62 zł, 

• Zespół Szkół Specjalnych w Siemiatyczach - 4.797.798,84 zł,

• Zespół Szkół Technicznych w Czartajewie - 6.071.016,94 zł

• Zespół Szkół w Siemiatyczach - 4.922.938,14 zł, 

• Starostwo Powiatowe - 45.793.604,77 zł, - scalenia , dotacje itp.

W  rezultacie na dzień 31 grudnia 2022 roku deficyt budżetowy wyniósł 5.530.601,21 zł, 

który został pokryty przychodami pochodzącymi z wolnych środków (  mniejszy o 4.082.602,79 – 

plan 9.613.204,00 )

- wolnych środków , jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu powiatu 

wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych – w kwocie 4.262.262,37 zł,

– nadwyżką budżetową z lat ubiegłych,  1.268.338,87 zł środkami  wynikającymi z rozliczenia 

projektów i programów z udziałem środków unijnych.

W roku 2022 udzielono kredytu krótkoterminowego  dla SP ZOZ w wysokości 1.000.000,00 zł, 

który został spłacony  i dokonano spłaty naszej raty kredytowej przypadającej na ten rok tj 

960.000,00 zł. Znalazło to odzwierciedlenie w rocznym planie przychodów i rozchodów (odsetki – 

421.891,41 – pozostało do spłaty 6.540.000,00 zł) Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała,

że sprawozdanie w sposób rzetelny przedstawia realizację budżetu w 2022 roku.  Zostało  to 

potwierdzone  w Uchwale Nr RIO.II-00321-39/2023 Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Białymstoku z dnia 24.04.2023r, która  pozytywnie opiniuje sprawozdanie z wykonania budżetu za 

2022 rok przedłożone przez Zarząd Powiatu Siemiatyckiego. 

Członkowie komisji nie zgłosili pytań do przedstawionego sprawozdania.

P – kt 2.

Przewodniczący obrad Paweł Kowalczyk poprosił o przedstawienie Sprawozdania z        realizacji 

Programu współpracy powiatu siemiatyckiego z     organizacjami pozarządowymi w 2022 r.

Głos zabrał Mariusz Radziszewski naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego Spraw 

Społecznych i Promocji Powiatu, który poinformował, że program współpracy realizowany w 

2022 roku został przyjęty przez Radę Powiatu Siemiatyckiego w dniu 25  października 2021 roku. 

W roku 2022 zostały określone 3 priorytetowe obszary współpracy z organizacjami pozarządowymi

: pierwsza to sfera upowszechniania kultury fizycznej , drugi – szeroko rozumiana kultura, 

dziedzictwo narodowe i tradycja narodowa oraz trzeci: udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej.  

Na ten cel została zabezpieczona kwota 104 tys. zł. , która została rozdysponowana w ramach 

trzech otwartych konkursów ofert. Pierwszy konkurs na wspieranie i upowszechnianie kultury 

fizycznej, rozdysponowano 25 tys. zł. Drugi konkurs na kulturę i tradycję narodową – dotacje 

otrzymały dwie organizacje: Ochotniczy Szwadron Kawalerii Siemiatycze 10 tys. zł. oraz 

stowarzyszenie „Podlaski Raj” 5 tys. zł. na „II Siemiatycki Rajd Śladami Żołnierzy 5 i 6 Wileńskiej 
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Brygady Armii Krajowej. W konkursie na prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy prawnej dotację

w wysokości 64 tys. zł. otrzymała Fundacja Rozwoju i Wsparcia „Pasieka” z Rzeszowa.

Poza trybami przewidzianymi w ustawie o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

wspieramy organizacje finansowo. Następujące organizacje otrzymały wsparcie bądź  ufundowano

nagrody na imprezy:

• Fundacja Wolność i Demokracja – Bieg Pamięci Żołnierzy Wyklętych „Tropem Wilczym” - 

pakiety startowe – 1.950 zł.

• Ochotnicza Straż Pożarna w Siemiatyczach – Stulecie Orkiestry (zakup trąbki) – 1.244 zł. 

• Klub sportowy CRESA Siemiatycze – Puchar Starosty Siemiatyckiego (nagrody) – 400 zł. 

• Stowarzyszenie LGD „Tygiel Doliny Bugu” nagrody w ramach konkursu kulinarnego 

„Nadbużański Ziołowy Przysmak” - 600 zł. 

• ponadto 600 zł. przeznaczono na nagrody w ramach Turnieju Wiedzy Pożarniczej 

• 3 tys. zł. na zakup wyposażenia i strojów dla drużyny sportowo – pożarniczej OSP w 

Drohiczynie 

• dwie organizacje otrzymały wsparcie na prowadzenie Warsztatów Terapii Zajęciowej – 

Stowarzyszenie Pomocy Szansa w Dołubowie i Zgromadzenie Sióstr Karmelitanek 

Dzieciątka Jezus w Siemiatyczach 2.301.867 zł., ponad 2 mln zł. są to środki PFRON, 

230.187 zł. to środki budżetu powiatu.

Jeśli chodzi o współpracę pozafinansową na stronie internetowej powiatu cały czas są 

umieszczane informacje o konkursach grantowych dla organizacji pozarządowych ze środków 

zewnętrznych. Prowadzimy ogólnodostępną bazę organizacji z terenu powiatu. Na bieżąco 

pracownicy udzielają informacji, porad dotyczących procedury związanej z rejestracją 

stowarzyszeń, z likwidacją, z bieżącą działalnością.

Naczelnik Mariusz Radziszewski poinformował, że jeśli ktoś chciałby uzyskać bardziej 

szczegółowe informacje – jest do dyspozycji. 

Pytania do sprawozdania nie zostały zgłoszone.

Kolejny punkt dotyczył Sprawozdania z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na terenie powiatu siemiatyckiego na lata 2021 – 2024.

Głos zabrała Anna Skomorowska kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Siemiatyczach, która poinformowała, że  Powiatowy Program Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na terenie powiatu siemiatyckiego na lata 2021 – 2024 adresowany jest do 

dorosłych osób niepełnosprawnych, dzieci niepełnosprawnych oraz ich rodzin. Powiatowe Centrum

Pomocy Rodzinie współpracuje głównie z PFRON-em, który  w głównej mierze finansuje działania 

na rzecz osób niepełnosprawnych w tym na warsztaty terapii zajęciowej PFRON przeznaczył 

2.071.680 zł. oraz udzielona dotacja ze środków własnych powiatu w wysokości 10% czyli 230.187

zł. 
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Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie dofinansowuje również uczestnictwo w turnusach 

rehabilitacyjnych dla osób niepełnosprawnych . W roku 2022 o taki turnus ubiegało się 48 osób z 

niepełnosprawnością, udzielono dofinansowania w kwocie 38.320 zł. Dofinansowanie do 

zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne oraz środki pomocnicze – ubiegały

się 164 osoby, 152 osoby uzyskały dofinansowanie na kwotę 51.325 zł. Do przedmiotów 

ortopedycznych takich jak aparaty słuchowe, wózki czy pieluchomajtki zawarto 11 umów, również 

do zakupu sprzętu rehabilitacyjnego na kwotę 43.549 zł.

Do edukacji osób niepełnosprawnych również 3 osoby uzyskały dofinansowanie na łączną kwotę 

20.405 zł. 

W ramach działań Powiatowego Urzędu Pracy w Siemiatyczach w 2022 roku został zrealizowany 

jeden wniosek na dofinansowanie ze środków PFRON stażu u pracodawcy na łączną kwotę 

12.053 zł. oraz utworzono i wyposażono stanowisko pracy dla osoby niepełnosprawnej w szpitalu 

powiatowym na kwotę 93.444 zł. 

Dofinansowywane jest również spędzanie wolnego czasu, uczestnictwo osób niepełnosprawnych 

w życiu społecznym. Tu Powiat Siemiatycki zawarł trzy umowy z organizacjami pozarządowymi m. 

in. Polski Związek Emerytów Rencistów i Inwalidów Zarząd Rejonowy w Siemiatyczach 

zorganizował Dzień Inwalidy na kwotę 900 zł., wycieczkę turystyczno – integracyjną na kwotę 

2.780 zł., spotkanie opłatkowe 1.320 zł. Polski Związek Niewidomych Okręg Podlaski zorganizował

Dzień Białej Laski na kwotę 720 zł. oraz spotkanie opłatkowe na kwotę 780 zł. 

Stowarzyszenie Pomocy Szansa prowadzone przez Warsztaty Terapii Zajęciowej „Wojownicy” w 

Dołubowie zorganizowało dla swoich uczestników wycieczkę integracyjną w kwocie 5 tys. zł. 

Również Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie ze środków PFRON w roku 2022 dofinansowało 

likwidację barier architektonicznych na kwotę 25.203 zł.

Bariery w komunikowaniu się – tutaj dofinansowanie otrzymało 7 osób z niepełnosprawnością  na 

kwotę 19.797 zł. Również na likwidację barier tym razem technicznych dla jednej osoby udało się 

dofinansować zakup urządzenia tzw. „schodołazu” na kwotę 10 tys. zł. 

Również z programu „Aktywny samorząd” dofinansowano zakup i montaż oprzyrządowania do 

posiadanego samochodu, zakup sprzętu elektronicznego, zakup wózków inwalidzkich lub protez 

kończyn na kwotę 178.954,85 zł. 

Pytania do sprawozdania nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący obrad Paweł Kowalczyk poinformował o przejściu do analizy projektu uchwały 

w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej SP ZOZ w Siemiatyczach. Przewodniczący 

obrad poprosił o zabranie głosu dyrektora SP ZOZ Andrzeja Szewczuka.

Dyrektor SP ZOZ Andrzej Szewczuk poinformował, że wszystkie materiały, które dotyczą tego 

raportu państwo otrzymaliście w formie papierowej, dyrektor poinformował że powie o najbardziej 

istotnych sprawach, które są widoczne dla SP ZOZ:  jeśli chodzi o ilość przyjętych pacjentów  w 

poszczególnych oddziałach: jeśli chodzi o oddział internistyczny jest to 1358 pacjentów, oddział 
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chirurgiczny z pododdziałem ortopedycznym – 1665 pacjentów, oddział położniczy 850 pacjentek, 

oddział pediatryczny 664 pacjentów, oddział neonatologiczny – 280 pacjentów, oddział intensywnej

terapii – 5 pacjentów, zakład pielęgnacyjno – opiekuńczy - 4 pacjentów, zakład opiekuńczo – 

leczniczy – 4 pacjentów, ośrodek rehabilitacji dziennej – 177 pacjentów. Istotną sprawą jeśli chodzi

o funkcjonowanie szpitala są poradnie specjalistyczne, gdzie w ostatnim roku zostały udzielone 

67.494 porady – tylu pacjentów zostało obsłużonych w naszych poradniach specjalistycznych. 

Jeśli chodzi o wykonanie planu finansowego jeśli chodzi o oddziały szpitalne to jest to ponad 

106%, jeśli chodzi o poradnie specjalistyczne – ponad 111%. jeśli chodzi o całą wartość jest to 

106,76%.

Wynik finansowy SP ZOZ jest to zysk w wysokości 1.103.000 zł. netto tak, że szpital rok 2022 

zakończył zyskiem w tej kwocie.

Jeśli chodzi o dalsze działania SP ZOZ w zakresie inwestycji to w tym momencie jest realizowana 

inwestycja „Szpitala jednego dnia”. Jeśli chodzi o dalsze inwestycje planowana jest studnia 

głębinowa do wykonania jako rezerwowe źródło wody i przymierzamy się, jesteśmy w trakcie 

przygotowywania dokumentacji remontu  Zakładu Pielęgnacyjno Opiekuńczego w Bacikach i ZOL 

dla dzieci w Bacikach. Ta inwestycja będzie jedną z ważniejszych w najbliższym czasie dla szpitala

powiatowego w Siemiatyczach.

Radny Mikołaj Żabiński stwierdził że pan dyrektor nie chwali się, że szpital siemiatycki w roku 

ubiegłym w swojej grupie szpitali zajął 7 miejsce. Naprawdę wielkie dzięki. Radny poprosił aby 

podziękować również wszystkim pracownikom i  poinformował, że próbował to robić bo był 

pacjentem siemiatyckiego szpitala przez prawie miesiąc. „Wyszedłem i żyję”. Serdeczne dzięki. 13 

czerwca bieżącego roku skorzysta z możliwości Szpitala Jednego Dnia bo ma mieć operowaną 

rękę. Dobrze, że nie trzeba tam leżeć kilka dni, że w ciągu jednego dnia może być sprawa 

załatwiona. Wcześniej trzeba było być co najmniej 3 doby ponieważ szpital w rozliczeniach musiał 

wykazać, że pacjent przebywał co najmniej 3 doby. Nasz szpital na pewno nie ustrzeże się kolejek 

szczególnie w przychodniach specjalistycznych, na pewno były one są i będą. Tylko w niektórych 

przypadkach pacjenci narzekają bardziej lub mniej że kolejki powinny być mniejsze. Radny Mikołaj 

Żabiński podziękował i życzył wszystkiego dobrego.

Starosta Marek Bobel stwierdził, że miło słyszeć opinię pana Mikołaja, cieszymy się że  wyszedł 

ze szpitala zdrowy a po kondycji widać, że kondycja jest coraz lepsza. Nasz szpital czyni cuda. 

Cieszymy się, że jest uczciwy głos w dyskusji o służbie zdrowia. To prawda, że radykalnie zmieniło

się wiele rzeczy. Oprócz techniki, która jest w szpitalu zmieniło się nastawienie personelu, dla nas 

jako radnych bardzo istotnym jest że szpital od 8 lat jest na plusie. Rok 2022 również zakończył na

plusie. Starosta Marek Bobel poinformował, że odbierał nagrodę w Karpaczu podczas gali 

organizowanej przez Związek Powiatów Polskich i padło wiele pytań starostów nie tylko z 

podlaskiego o to, jakim wynikiem szpital zakończył rok 2022. Starosta stwierdził, że z satysfakcją 

można mówić, że ten trudny rok dla służby zdrowia szpital zakończył na plusie. Koledzy bardzo 
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zazdroszczą bo niektóre podlaskie szpitale zakończyły wynikiem 8 mln zł na minusie, co odliczając

amortyzację pewnie trzeba byłoby dużo dołożyć z budżetu powiatu do funkcjonowania tego 

szpitala – taki jest przecież obowiązek ustawowy. Na szczęście tak nie jest, szpital zmienia się co 

chyba każdy z nas widzi, cieszymy się bardzo że jest coraz bardziej nowoczesny pod względem 

wyposażenia, przybywają nowe oddziały. Za chwilę otworzymy pierwszy w publicznym szpitalu 

Oddział Jednego Dnia, otworzymy oddział ortopedyczny, będzie jeszcze wygodniej dla naszych 

pacjentów ale jest to główny cel powiatu siemiatyckiego – służba zdrowia i zdrowie mieszkańców 

leży nam najbardziej na sercu. Starosta Marek Bobel podziękował panu dyrektorowi za ciężką 

pracę bo jest ona niewątpliwie z dużym zaangażowaniem, na takim stanowisku nie pracuje się 8 

godzin tylko telefon musi być czynny 24 godziny na dobę bo czasami są sytuacje ekstra trudne i 

decyzję musi podjąć dyrektor i tak też jest. Starosta podziękował również radnym że rozumieją to, 

doceniają i corocznie poprzez każdy w swojej części wspiera funkcjonowanie tego szpitala czy 

poprzez dofinansowanie jak np. zakup mammografu w 2022 roku ale pewnie w roku 2023 czekają 

nas nowe wyzwania i będziemy to realizować.

Ponieważ radni nie zgaszali chęci zabrania głosu w dyskusji Przewodniczący obrad Paweł 

Kowalczyk podziękował dyrektorowi SP ZOZ za przedstawienie informacji.

Kolejny projekt uchwały dotyczył przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej.

Kierownik PCPR Anna Skomorowska poinformowała, że zgodnie z artykułem 16a ustawy z dnia 

12 marca 2004r. O pomocy społecznej gmina i powiat oraz samorząd województwa zobowiązane 

są do sporządzenia corocznie oceny zasobów pomocy społecznej. Na terenie powiatu 

siemiatyckiego na bardzo szeroko rozumianą pomoc społeczną zostało przeznaczonych aż ponad 

10 mln zł. z tym, że w to wliczone jest utrzymanie Powiatowego Domu Pomocy Społecznej, 

utrzymanie Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Siemiatyczach, dofinansowanie z PFRON. 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w 2022 roku dla 34 rodzin zastępczych wydatkowano kwotę

ponad 408 tys. zł. W 34 rodzinach zastępczych umieszczonych było 45 dzieci w tym w 24 

rodzinach spokrewnionych i 10 rodzinach niezawodowych. Co miesięczna wypłata pomocy na 

utrzymanie dzieci w rodzinach zastępczych - 408.865 zł. na jednorazową pomoc na pokrycie 

kosztów przyjęcia dziecka wydatkowano kwotę 9.990 zł. , na kontynuację nauki przez pełnoletnich 

wychowanków pieczy zastępczej wydatkowano kwotę 55.462 zł. Na usamodzielnienie 

wychowanków 16.064 zł. Dodatek wychowawczy 500+ są to środki z dotacji celowej, wydatkowano

kwotę ponad 66 tys. zł. Na dofinansowanie do wypoczynku dziecka – Powiat Siemiatycki wydał 

700 zł. comiesięczne opłaty za pobyt dzieci z powiatu siemiatyckiego  w rodzinnej pieczy 

zastępczej na terenie innego powiatu – wydatkowano kwotę 218.743 zł. Z terenu powiatu 

siemiatyckiego w 2022 roku  troje dzieci było umieszczonych w placówkach opiekuńczo 

wychowawczych i placówkach typu rodzinnego. Za ich pobyt wydatkowano kwotę 215.280,58 zł. 

Wydatkowano również kwotę 41.7189 zł. na utrzymanie dwójki dzieci w Zakładzie Opiekuńczo – 

Leczniczym w Bacikach. W ramach wsparcia procesu usamodzielniania wychowanków z pieczy 
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zastępczej udzielano pomocy finansowej na kontynuację nauki w łącznej kwocie 70.344 zł. 

Starosta Marek Bobel poprosił aby pani kierownik skupiła się nie na ustawowych obowiązkach, 

które spoczywają na PCPR tylko aby przedstawiła działania dodatkowe, które PCPR realizuje a nie

musi, w które weszliśmy decyzją Zarządu. Starosta poprosił aby to zasygnalizować aby radni 

zobaczyli nie to, co jest obowiązkiem ale działania prowadzone in plus.

Kierownik Anna Skomorowska poinformowała, że w 2022 roku Powiat Siemiatycki przystąpił do 

programu „Samodzielność, aktywność osób niepełnosprawnych” czyli dofinansowanie do zamiany 

mieszkań z barierami architektonicznymi do zakupu mieszkań bez takich barier czyli różnicę w 

cenie mieszkania z barierami do mieszkania bez barier. Na dzień dzisiejszy jeszcze żadna osoba 

nie zdecydowała się na złożenie takiego wniosku natomiast zainteresowanie jest, osoby 

niepełnosprawne pytają o taki program.

W 2022 roku do programu z PFRON przyłączyły się trzy gminy, starały się o dofinansowanie do 

zakupu mikrobusów na terenie Gminy Perlejewo, Dziadkowice  i Grodzisk. Niestety, z powodu 

braku takich aut na rynku i braku możliwości dostosowania dla osób niepełnosprawnych w 2022 

roku program nie doszedł do skutku natomiast w 2023 kolejne gminy przystąpiły, miejmy nadzieję, 

że zostanie to zrealizowane. Oprócz ustawowych zadań nałożonych na powiat i na Powiatowe 

Centrum Pomocy Rodzinie , powiat udziela schronienia dla obywateli Ukrainy, udziela informacji 

dotyczących dostępności do różnego rodzaju świadczeń, instytucji z pomocy społecznej, 

współpracujemy z różnego rodzaju instytucjami począwszy od ośrodków pomocy społecznej przez 

Powiatową Poradnię Psychologiczno Pedagogiczną, szpital.

Pytania do sprawozdania nie zostały zgłoszone.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 23 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 

– 2029.

Głos zabrała Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska, która poinformowała, że jeśli chodzi o 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 2023 rok urealniono w poszczególnych 

kategoriach dochodów i wydatków budżetowych kwoty wynikające z aktualnych zmian budżetu 

powiatu na 2023 rok. Zmniejszeniu uległ deficyt budżetu o kwotę 563.357 zł.  czyli wynosi łącznie 

5.730.041 zł. jest planowany do pokrycia wolnymi środkami w kwocie 4.161.831,21 zł. i kwotą 

1.568,209,79 zł. - są to środki na realizację  projektów z udziałem środków unijnych. Na dzień 

dzisiejszy nie dokonuje się żadnych zmian w przedsięwzięciach.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 23 grudnia 2022     r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok.

Zmiany omówiła Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska. Projekt uchwały wraz ze zmianami 

przekazanymi radnym w trakcie posiedzenia komisji – w załączeniu do protokołu.

Starosta Marek Bobel poinformował, że wprowadzamy następne inwestycje, które planujemy 
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zrealizować w najbliższych latach. To znaczy to, co obiecaliśmy jako Powiat Siemiatycki – budowę 

ścieżki pieszo – rowerowej w kierunku Grabarki, to jest początek projektowania. Starosta Marek 

Bobel wyraził nadzieję, że to projektowanie będzie szło sprawnie bo chcemy zrealizować to 

możliwie szybko, zobaczymy w jakim tempie projektant zaprojektuje, nie jest to zadanie proste do 

realizacji z uwagi na szerokość pasa drogowego, trzeba będzie w niektórych miejscach dzielić i 

decyzją wojewody wywłaszczać ale jesteśmy zdeterminowani. Samorządy gminne w tej proporcji, 

jaką zaproponowaliśmy a więc 50% całości zaprojektowania pokrywa powiat siemiatycki, pozostałe

50% proporcjonalnie do długości drogi na danej gminie  pokrywa każda z czterech gmin, Gmina 

Nurzec Stacja ma największy odcinek więc najwięcej dołoży, druga w kolejności jest Gmina 

Siemiatycze, Miasto  Siemiatycze jako trzecie i symboliczną kwotę bodajże 3 tys. zł. wyłoży Gmina

Mielnik. Jest to jedno z zadań ważnych z punktu widzenia Powiatu Siemiatyckiego. 

Druga sprawa, którą wprowadzamy do budżetu powiatu siemiatyckiego to projektowanie strzelnicy 

pneumatycznej, tym razem nie wirtualnej tak jak w Zespole Szkół Technicznych w Czartajewie 

tylko pneumatycznej. Są odpowiednie pomieszczenia w Zespole Szkół w Siemiatyczach. Starosta 

przypomniał że tak, jak mówił na poprzednim posiedzeniu komisji decyzją Ministra Obrony 

Narodowej zostaje utworzony oddział przygotowania wojskowego przy liceum ogólnokształcącym. 

Z tego, co dzisiaj wiemy już dziś jest bardzo duże zainteresowanie młodzieży, przerasta ono nasze

oczekiwania bo nigdy o tej porze a jest to informacja sprzed dwóch tygodni, nie było tylu chętnych 

do Zespołu Szkół w Siemiatyczach. Jest to skierowane do tej młodzieży, która chce na poziomie 

średnim mieć wykształcenie ogólne nie techniczne i dobrze że wpisuje się to w pewien cykl 

naszych działań dotyczących bezpieczeństwa państwa i obronności. Jak wiecie państwo mamy 

strzelnicę wirtualną, będzie strzelnica pneumatyczna bo odpowiedni wniosek został złożony w 

Ministerstwie Obrony Narodowej i będzie ona zrealizowana jeszcze w roku 2023. Strzelnica 

trzecia, która jest realizowana przez Powiat Siemiatycki jest wpisana w projekt budżetu i jest 

realizowana zgodnie z harmonogramem pomimo oporu dwóch osób ale nie są to mieszkańcy 

powiatu siemiatyckiego a przyjezdni. 

Starosta Marek Bobel podkreślił, że wydatki majątkowe to już jest 86 mln zł. Starosta zapewnił, 

że w niedługim czasie będzie następnych kilka milionów złotych, które wprowadzimy na najbliższej

sesji a być może pewne trzeba będzie zwołać sesję nadzwyczajną bo będzie następne zadanie – 

droga Siemiatycze – Siemiatycze Stacja, następna wielomilionowa inwestycja będzie realizowana 

w roku 2023. W związku z tym żeby nie tracić czasu to pewnie będzie sesja nadzwyczajna, krótka 

ale potrzebna bo trzeba będzie te wszystkie zmiany wprowadzić, dogadać się z Gminą 

Siemiatycze co do partycypowania w kosztach wkładu własnego ale z tego tytułu problemów nie 

przewidujemy. Starosta zaznaczył, że dlatego sesje odbywają się u nas zdecydowanie częściej niż

może w innych powiatach ale chcemy sprawnie realizować wszystkie inwestycje, które są 

zaplanowane na rok 2023. Jest jeszcze 7 miesięcy do końca roku ale jest to czas krótki: 

wprowadzić zmianę, przeprowadzić przetarg, rozstrzygnąć przetarg, zrealizować zadanie, rozliczyć
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– to wymaga czasu. Dlatego spotykamy się dosyć często ale taka jest potrzeba.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zapytał, czy jeszcze w tym roku będzie realizowana

droga Siemiatycze – Siemiatycze Stacja?

Starosta Marek Bobel potwierdził że tak, w tym roku cały odcinek. 

Radny Mikołaj Żabiński  poinformował, że na początku chciałby w związku z drogą pieszo – 

rowerową do Grabarki wspomnieć trochę historii a historie tworzymy my sami jako radni, jako 

społeczeństwo. Radny przypomniał, że na początku roku 2021 akurat był u  sióstr zakonnych z 

diakonem z tamtej cerkwi, zawieźliśmy wiersz o Świętej Górze Grabarce i niechcący „wyrwała się” 

taka obietnica że będzie się starał o ścieżkę pieszo – rowerową. Radny poinformował, że zaraz na 

drugi dzień był u pana Starosty, wstępnie rozmawialiśmy. Radny podziękował, że w stosunku do 

wcześniejszych planów dość szybko to dzięki pomocy innych gmin i miasta będzie realizowane. 

Będzie to nie tylko dla pielgrzymek ale przyda się wszystkim ludziom, będzie również ścieżka dla 

rowerów bo często ta droga jest używana przez rowerzystów dla weekendowych wyjazdów, dla 

grzybiarzy i dla pielgrzymów na Świętą Górę Grabarkę. Radny Mikołaj Żabiński poinformował, że 

wiersz jak dał dla jednej wycieczki z Siedlec to mówili, że nie trzeba było przewodnika, czytając 

wiersz szli po Świętej Górze tak, jak być powinno. Radny poinformował, że przybierał się do 

napisanie wiersza o Świętej Górze przez 10 lat a później usiadł i napisał w ciągu godziny. Radny 

serdecznie podziękował.

Radny Mikołaj Żabiński stwierdził, że w ostatnich latach starania Zarządu Powiatu i Rady idą w 

kierunku realizacji planowanych założeń a te założenia co roku są wyższe. Chwała że tak dużo się 

obecne robi szczególnie w drogownictwie, że miliony idą na poprawę bezpieczeństwa ruchu i 

poprawę sytuacji komunikacyjnej naszego regionu. Dzięki Zarządowi, dzięki nam radnym możemy 

w tym uczestniczyć.

Starosta Marek Bobel podziękował radnemu Mikołajowi Żabińskiemu. Najwyższy natchnął że 

radny napisał piękny wiersz i natchnął dalej że podjęliśmy to trudne zadanie. Starosta wyraził 

opinię, że zepniemy je finansowo i zrealizujemy szybko. Jest to zasługa wszystkich nas, radnych 

Powiatu Siemiatyckiego, Starosta wyraził nadzieję, że siedemnastu radnych Powiatu 

Siemiatyckiego zagłosuje jutro „za” i to jest nasza zasługa. Nie jest to zasługa Miasta Siemiatycze, 

nie będziemy komentować filmików, innych rzeczy. To są nasze inwestycje. My musieliśmy 

pozyskać środki finansowe a to, że gmina x dołoży w swojej proporcji wkład własny – jest to 

standard w całej Polsce i tutaj proszę sobie nie przypisywać sukcesów Powiatu Siemiatyckiego, 

naszych siedemnastu radnych, to dzięki nam te inwestycje idą do przodu. Starosta Marek Bobel 

zaapelował żebyśmy byli uczciwi, my na naszej stronie piszemy uczciwie, nic nie zakrywamy, 

mówimy jaki jest udział kogo, kto pozyskuje, kto realizuje i się pod nikogo nie podszywamy.

Przewodniczący obrad Paweł Kowalczyk poddał omówione projekty uchwał pod głosowanie.

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr  XXXII/241/22 

Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
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Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i 

spłat zobowiązań na lata 2023 – 2029 głosowało 13  członków komisji.

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr  XXXII/242/22 

Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Siemiatyckiego na 2023 rok głosowało 13 członków komisji.

Głos zabrała Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk, która poinformowała, że kolejny projekt 

uchwały to projekt w sprawie  przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej, analiza lokalnej 

sytuacji społecznej i demograficznej została dołączona do projektu uchwały i częściowo omówiona 

przez panią Kierownik PCPR.

Pytania nie zostały zgłoszone.

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 13 członków komisji.

Kolejny projekt uchwały dotyczył oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej SP ZOZ w 

Siemiatyczach.

Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk poinformowała, że raport o sytuacji  ekonomiczno – 

finansowej przedstawiony został na posiedzeniu komisji przez pana dyrektora.

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – 

finansowej SP ZOZ w Siemiatyczach głosowało 13 członków komisji. 

Kolejny projekt uchwały to projekt w sprawie  przedłużenia i wskazania nowego terminu 

rozpatrzenia skargi.

Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk poinformowała, że szczegółowe uzasadnienie do projektu 

uchwały zostało państwu radnym przedłożone, czy są jeszcze pytania w zakresie tej uchwały?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.

Starosta Marek Bobel poinformował, że pism, skarg, donosów w tej sprawie przychodzi dużo. W 

związku z tym że nie możemy rozpatrzyć skargi na jego osobę, w związku z tym że realizujemy 

zadanie państwowe – budowa strzelnicy, są dwie osoby nie z naszego terenu, które starają się 

utrudnić budowę ale nikt nie jest w stanie jej powstrzymać ponieważ jest ona realizowana zgodnie 

z planem, z zamierzeniem, finansowana ze źródeł zewnętrznych. Pisać można, demokracja polega

na tym. Codzienne, czy co drugi dzień donosy i pisanie po różnych instytucjach jakie w Polsce są 

powoduje, że one i tak wracają do nas i grupa urzędników musi się nad tym pochylić a można 

byłoby w tym czasie skupić się na czymś innym. Starosta poinformował że inwestycję realizujemy 

zgodnie z planem, wszystkich państwa zaprosimy na otwarcie pod koniec października 2023 roku i

zobaczycie państwo że cel został osiągnięty, jest on bardzo obserwowany przez naszych 

okolicznych sąsiadów. Starosta Marek Bobel poinformował, że kilka dni temu rozmawiał ze 

Starostą Hajnowskim, on też miał zamiar budować strzelnicę ale ponieważ strzelnica ta jest na 

pograniczu powiatów siemiatyckiego i hajnowskiego więc prawdopodobnie oni na swoim terenie 

nie będą realizować, podpiszemy stosowne porozumienia z powiatem hajnowskim.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że jest tam prezesem koła 
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łowieckiego i wszystko to zeszło na jego barki. Ci mieszkańcy to warszawiacy, którzy przyjeżdżają 

tu letniskowo i nie podoba się im że strzelnica będzie za głośna, chcą spokoju, chcą odpocząć a 

tutaj  będzie naruszenie miru. Skarżący zarzuca że powiat robi niezgodnie z projektem, „będę się 

odwoływał dla zasady”. Przewodniczący Henryk Boguszewski poinformował, że jako prezes koła 

ma dwa segregatory zapytań, różnych pism. Ostatnio przyszło nawet pismo w tej sprawie z biura 

poselskiego Władysława Kosiniaka Kamysza. 

Wicestarosta Sylwester Zgierun poinformował, że do biura poselskiego posła Władysława 

Kosiniaka Kamysza wpłynęła informacja że robimy wbrew mieszkańcom że koalicja nasza źle 

funkcjonuje bo za dużo robimy a 5 mln zł. z Polskiego Ładu można było przeznaczyć na coś 

innego. Tylko zapomnieli oni dodać, że oni są przeciwni strzelnicy odkrytej a gdybyśmy dołożyli 9 

mln zł. i zrobili krytą to byłoby całkiem dobrze. Po takiej informacji biuro poselskie przysłało tylko i 

wyłącznie pismo, na które jak najbardziej odpowiemy podkreślając że koalicja funkcjonuje dobrze a

że zacytowane zostało jego stwierdzenie że co by nie robili strzelnica i tak powstanie – powstanie 

gdyż ona powstaje na podstawie prawomocnych decyzji administracyjnych i zatwierdzonych 

budżetów w tym zakresie więc nie można nic innego zrobić tylko to realizować a my od tego 

jesteśmy.

Starosta Marek Bobel poinformował, że będą tam 5-metrowe wały i na górze specjalne  aktywne 

osłony przeciwhałasowe za 800 tys. zł., które pochłoną jeszcze dodatkowo hałas więc tam nie 

będzie słychać nawet komara. Chodzi tu o to : „nie bo nie.” Nie ma inwestycji w powiecie łącznie z 

budową najważniejszych dróg gdzie w 100% wszystkim się to podoba. Starosta Marek Bobel 

podkreślił, że budowy strzelnicy nikt nie zablokuje bo wszystko jest perfekcyjnie, zgodnie z celem i 

prawidłowo pod względem finansowym. My w zasadzie jeszcze 1,5 mln zł. wprowadziliśmy do 

budżetu dodatkowo w ramach jednego programu sprzed dwóch lat. 1,8 mln zł. było z innego 

programu rządowego sprzed kilku lat, trzeba było je wykorzystać do końca 2022 roku. W związku z

tym, że strzelnica nie powstała do końca tego roku można było kwotę 1,8 mln zł. przekierować na 

inne zadanie inwestycyjne. To decyzją naszą zostało przekierowane na Zespół Szkół Technicznych

w Czartajewie na internat. Nawet dokładając te 5 mln zł., 3 mln zł. z MON, 900 tys. zł. od 

Marszałka i 300 tys. zł. to z ponad 1,8 mln zł. 1,5 mln zł. powiat jeszcze na tym zyskał. Przy 

zerowym wkładzie własnym Powiatu Siemiatyckiego. Starosta Marek Bobel stwierdził, że życzyłby 

sobie żeby  cel publiczny, który wspólnie wymyślimy można było spiąć finansowo przy zerowym 

wkładzie własnym. Starosta wyraził opinię że ci, którzy najbardziej krzyczą będą pierwszymi, 

którzy będą chcieli z tego korzystać. Takiej strzelnicy w makroregionie północno wschodniej Polski 

nie ma, jest w powiecie przysuskim  ale nasza będzie bardziej zaawansowana technologicznie. 

Starosta Marek Bobel poinformował, że przy okazji strzelnicy powstanie jeszcze droga dojazdowa. 

Ona się już projektuje, jest to droga z Grabarki do Borysowszczyzny 6,5 km nowego asfaltu. 

Będzie to i dla tych, którzy będą jeździć na strzelnicę i dla tych, którzy z terenu Gminy Nurzec czy 

Milejczyce chcą pielgrzymować w kierunku Świętej Góry Grabarki. Starosta podkreślił, że 
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mieszkańcy tego terenu wschodniej Polski też chcą rozwoju. Jeśli wszystko byłoby blokowane to 

tam nic by nie powstało, byłaby droga żwirowa, nie byłoby oświetlenia a tak powstanie 

infrastruktura, przy infrastrukturze tworzą się pewne działania gospodarcze już od nas niezależne 

tylko od osób prywatnych i tak się to nakręca. Na tym nam zależy dlatego te inwestycje, które 

realizuje powiat w tamtej  kadencji, w tej kadencji są rozmieszczone w różnych częściach Powiatu 

Siemiatyckiego, i w Milejczycach i w Perlejewie i w Drohiczynie, wszędzie gdzie jest taka potrzeba 

one są realizowane i będą i będą w przyszłości, jeszcze w tej kadencji zobaczycie państwo że 

będą jeszcze duże środki na poprawę warunków drogowych na te drogi, które czy zostały 

zniszczone czy zniszczyły się ze starości ale de facto będzie możliwość pozyskania środków na te 

trzy gminy: Mielnik, Nurzec, Milejczyce. Z naszych informacji wynika, że jeszcze w tym roku 

prawdopodobnie w końcu czerwca pojawi się najnowsze rozdanie Polskiego Ładu i chyba ostanie 

w tym roku przed wyborami, w związku z tym będzie tam zakładka dedykowana dla pięciu 

powiatów wschodniej Polski, będą to extra środki, z których inne powiaty nie będą mogły 

skorzystać. Starosta Marek Bobel zapewnił, że my z tego programu skorzystamy oprócz tego 

wprowadzimy jeszcze inne inwestycje w ramach innej zakładki w rządowym programie „Polski 

Ład”, też między innymi to, co się projektuje całą drogę do strzelnicy chcemy wprowadzić jako 

Zarząd jeszcze teraz jeśli będzie Polski Ład ogłoszony a  będzie,  więc cała ta droga, Starosta 

poinformował, że zakłada że do czerwca przyszłego roku  powstanie. Oprócz tego projektowane 

są jeszcze inne inwestycje. To, co mówiliśmy wcześniej o strzelnicy pneumatycznej to ona otrzyma

dofinansowanie w MON w wysokości 300 tys. zł.  Na jednej z sesji przekierujemy kwotę brakującą 

ale też tworzymy duży, sportowy projekt skierowany do liceum ogólnokształcącego. Cały teren na 

szkołą zwany „górką” pójdzie do przebudowy w ramach tego rozdania „Polskiego Ładu” z 

realizacją w latach 2023 – 2024. Powstaną dwa boiska, boisko wielofunkcyjne, boisko do 

koszykówki, do piłki ręcznej, siatkówki i kort tenisowy, wokół tego powstanie 4 – stanowiskowa 

bieżnia tartanowa. Będzie to kompleks, który dopełni inwestycję przy Zespole Szkół. To jest nasz 

cel, realizujemy te cele sami jako Powiat Siemiatycki bo jest w końcowej fazie rozstrzygnięcia 

boisko wielofunkcyjne w Ostrożanach. Budowane jest jeszcze boisko i siłownia w Czartajewie w 

Zespole Szkół i w liceum – taka jest potrzeba i taki jest nasz cel. Starosta Marek Bobel podkreślił, 

że inwestycje te są wielopłaszczyznowe: w szpital, w oświatę, w drogi, w rozrywkę. 

Przewodniczący obrad Paweł Kowalczyk podziękował za wyczerpującą informację i poddał 

projekt uchwały pod glosowanie. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przedłużenia i wskazania nowego 

terminu rozpatrzenia skargi głosowało 13 członków komisji.

Kolejny projekt uchwały dotyczył rozpatrzenia petycji w zakresie zwiększenia świadomości prawnej

dotyczącej transplantacji wśród lokalnej społeczności. 

Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk poinformowała, że wszyscy państwo radni otrzymali petycję,

która wpłynęła do Rady Powiatu, komisja pozytywnie zaopiniowała tę petycję, wnioskodawca 
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wniósł o zamieszczenie stanu prawnego w zakresie przekazywania narządów po śmierci, na 

stronach internetowych bądź w prasie wydawanej przez samorząd. Nasz samorząd nie wydaje 

żadnej gazetki więc  taka analiza zostanie przygotowana i opublikowana na stronie Starostwa 

Powiatowego. Zanimizowane zostały dane wnioskodawcy ponieważ nie wyraził on zgody na 

ujawnienie danych na stronie internetowej stąd też w projekcie uchwały i w uzasadnieniu zamiast 

danych są x-sy.

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało  13 członków komisji. 

Ostatni projekt uchwały dotyczył  wyboru przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i 

Porządku Publicznego Rady Powiatu Siemiatyckiego.

Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk poinformowała, że na jutrzejszej sesji zostanie powołany 

przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego Rady Powiatu w 

związku z rezygnacją z tej funkcji przez pana radnego Jerzego Szawkało.

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 13 członków komisji.

P – kt 3.

Nikt z radnych nie zgłosił chęci zabrania głosu w punkcie „Sprawy różne”

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący obrad Paweł Kowalczyk 

podziękował zebranym za przybycie i zamknął wspólne posiedzenie Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i  Spraw Socjalnych 

oraz Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNICZĄCY OBRAD

Przewodniczący Komisji

Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych

Paweł Kowalczyk

Protokołowała: Elżbieta Malinowska
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